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Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH: „Kako su radovi na rekonstrukciji ceste Livno – 

Sinj, preko Vagnja, u završnoj fazi i kao se time stiču svi uslovi da ona i s naše strane granice 

bude rangirana kao magistralna (s hrvatske strane je već u rangu državne ceste), te, najzad, 

zbog činjenice da će se time dužina puta prema Splitu i srednjoj Dalmaciji s prostora srednjeg 

i sjeverozapadnog dijela BiH značajno skratiti, smatram opravdanim i, sa stanovišta interesa i 

dobrobiti naših građana, nužnim uspostavljanje odgovarajućeg graničnih prijelaza za promet 

putnika i robe. Stoga predlažem da Vijeće mnistara BiH skupa s drugim nadležnim organima, 

uz potrebne bilateralne (RH) i trilateralne (RH i EU) aktivnosti to realizira u, poželjno je, što 

kraćem roku.“ 

 


